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Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie
gminy na 2007r.
Pan Frydrychowicz Alfred - sprawa dofinansowania spółki wodnej z budŜetu
gminy nie otrzymała środków
Wójt Gminy w miesiącu lutym skierowaliśmy pismo w tej sprawie. Musimy
przestrzegać harmonogramów.
Pan Baumgart Wojciech - po za tym, Ŝe opinia pozytywna mało środków
unijnych przyjęliśmy, naleŜałoby się wspólnie nad tym przygotować.
Wójt Gminy - tak się składa, Ŝe robimy co moŜemy w tym zakresie, jesteśmy
przygotowani z róŜnymi projektami, jak tylko ogłaszany jest jakiś projekt to
składamy wnioski. Zawieramy teŜ porozumienia z innymi jednostkami aby
zwiększyć szansę przydziału środków.
Radni nie wnieśli wi ęcej uwag
Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie
za było 13 radnych
przeciwnych było 0 radnych
wstrzymujących się było 0 radnych
Uchwała została podjęta /Uchwała Nr VIII/75/2007.

Ad.8.Podjęcie uchwał:
a) w sprawie wyraŜenia zgody na złoŜenie oświadczenia przez Wójta Gminy Dobrcz

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały
Pan Frydrychowicz Alfred - czy nie robimy coś pochopnie. Trochę podzwoniłem
Osielsko - stanowczo nie, Sicienko-jest w trakcie rozpatrywania, Dąbrowa
Chełmińska - tak samo.
Pani Stanisławska Janina - rozumiem, Ŝe opracowany mamy swój program i czy
to jest wystarczające
Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie
za było 12 radnych
przeciwnych było 1 radnych
wstrzymujących się było 0 radnych
Uchwała została podjęta /Uchwała Nr VIII/76/2007.

b) w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem
gminyDobrcz latach 2007-2011
Wójt Gminy omówił szczegółowo program.
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały
Radni nie wnieśli uwag
Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie
za było 13 radnych
przeciwnych było 0 radnych
wstrzymujących się było 0 radnych
Uchwała została podjęta /Uchwała Nr VIII/77/007.


